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Til Adoptionspolitisk Forum og Åbenhed i Adoption 

Tak for jeres henvendelse af d. 1. september 2020, hvor I beskriver jeres bekymring for 

det internationale adoptionssystem. 

Det er altid vigtigt for mig at inddrage centrale aktører og interessenter. Derfor er jeg 

også glad for, at jeg i februar 2020 havde mulighed for at mødes med interessenterne 

på området, herunder Adoptionspolitisk forum og Åbenhed i adoption, og høre, hvilke 

ønsker de enkelte interessenter har til en model for adoptionsformidling. I gav på 

mødet udtryk for mange af de samme synspunkter og holdninger, I gengiver i det 

fremsendte brev, men jeg noterede mig, at der i interessentgruppen er meget 

forskellige holdninger og ønsker til international adoption.  

Som I ved, offentliggjorde Ankestyrelsen i december 2019 deres undersøgelse af en 

bæredygtig struktur for den internationale adoptionsformidling. På baggrund af denne 

undersøgelse har jeg i august 2020 haft drøftelser med partierne i Folketinget om, 

hvordan vi fremover tilrettelægger international adoption i Danmark. På baggrund af 

drøftelserne kan jeg konkludere, at der er et politisk ønske om fortsat at bevare 

muligheden for international adoption til Danmark, samt at formidlingen fortsat skal 

varetages af DIA, hvilket jeg derfor arbejder videre med. 

Tak, fordi I tog jer tid til at præcisere jeres synspunkter. 
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